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摘要 (標楷體11 點，粗體，置中)
高苑科大機械與自動化工程系假墾丁福華大飯店舉辦精密機械與製造技術學術研討會，活動日期自2012年5月18日至5月20日止，為了論文在收集及印刷過程中能有整齊的格式，故以本文做為準備論文時之準則。建議論文作者以本會提供之範本下載更改。
(摘要內容 標楷體 10 點)

關鍵字 : 論文集、準則、精密機械與製造科技
 (2～4 詞,標楷體10點)
Guidelines on How to Format a Contribution to the PMMT 2012 Conference Proceedings
Gow-Yi Tzou1, Wen-Tun Chien2
1 Department of Mechanical & Automation Engineering, Kao-Yuan University
2 Department of Mechanical Engineering, Ping-Tung University of Science & Technology
NSC Project No.: NSC95-2221-E-244-027-MY3
Abstract 
In order to get a homogeneous look for all the papers to be published in the proceedings of the 2012 Conference on Precision Machinery and Manufacturing Technology (PMMT 2012), held in Howard Beach Resort-Kending, Pingtung by Department of Mechanical and Automation Engineering, Kao-Yuan University, from May 18 to May 20, 2012, a set of guidelines for preparing these papers are given.
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 (2~4 Words, 10 points, Times New Roman)
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